
  

2021 Styremøte i Vats grendalag   
   

               

         Til stades      

Dato:   
15.06.21   

Leiar   Monica Nesheim   x      

   Nestleiar   Tor Olav Gregersen  x      

   Sekretær   Lisa Leknes    x     

   Kasserar   Peder Lærdal  x      

   Styremedlem   Thomas Rødde    x    

   Styremedlem   Christian Eikeland       

   Varamedlem:  

Stine Therese  
  

Nilsen, Jakob 
Eskeland 

     

   Stad: Vats skule 

   
Notat:  Christian Eikeland kunne ikkje stille.  
 

      

SAK NR.   
      

   
 

07/19   Koreis få Vats å «vise igjen» ?      

    
13.06.19    
tek opp att tråden seinare   
   
15.10.19    
Det er komen inn forslag på innlegget på facebook.  Me 
tek med oss forslag om :   

- Planting av blomar i skråningen mellom Knapphus-Aurdal.    

- Blomsterpotter i lyktestolper.   
   
   
27.05.20   
Å få til beplantning langs vegen er ikkje lett å få til. Grøftearealet er ikkje ideelt å 

plante, då dette vil forsvinne med kantslått.   

    

  

  



  Prisar på blomsterkassar til lyktestolpar er sjekka, og kostar kring 3000,- pr. stykk. 

Her reiser det seg spørsmål om korleis ein evt skulle fått vatna og stelt slike 

planteinnstallasjonar.    

    
 
28.04.2021 

Me har spelt inn til innbyggarane om å plante på tildelt område i kart via facebook. 

 

15.06.2021  Blomsterprosjektet 

Forslag: Plante rhododendron i klynger. Nyttar blomsterprosjektmidlar til dette, slik 

at me plantar litt rhododendron kvart år.  

   

  

  

 

2021       

         

01/21  
#vatson  

  

  Me ynskjer å ha meir fokus på Vats. Idèen er at me skal ha fokus på Vats, der me 
sambygdingar skal kjenne på ei samhaldskjensle rundt bygda vår.   
  
Me vil få til ein konkurranse om å komme på ein hasjtag for alt som skal skje i 

bygda vår. Dette vil bli ein måte å promotere bygda vår igjennom ein hasjtag. 

Monica lagar arrangement på facebook.  

  
  
Idèar:  

- Flytebrygge utanfor stokkastranda (Dette er under arbeid) 

- Påskeeggjakt  

- Involvere næringsliv, lag og organisasjonar  

- Fokus på barn og ungdom  

- Bannarar på Knapphus og der med «Vindafjordhallen» -  Nattcup - 
 Lan  

  

 

02/21  
Innspel til kommuneplanen 

  

  Me legg ein strategi for å arbeide med innspel til kommande plan, men har 
ingenting og seie for planstrategien til kommunen. 
 
Kommunen burde satse på infrastruktur i Vats. Me er eit klassisk eksempel på ei 
bygd med spredt befolkning.  
 
Positivt at kommunen ynskjer at det skal vere lettare å skilje ut enkelttomter.  

  

 



04/21 Flytebrygge på badestranda  

 Her skal me søkje om midlertidig tiltak, 2 år. Grunneigar seier ok, og me har fått 
tak i flytebrygge til låns.  
 

- Paragraf 3-5 i PVL 

- Uttale frå fiskeridirektoratet 

- Sjekke om havnevesenet har noko å seie her 

- Maritimarkeologisk? 

- Rogaland fylkeskommune 

- Temakart Rogaland, kartlegging av havbotn 

- Søke midlar frå admit-fond 

 

05/21 Turstiane til John Olav  

 Jon Olav har tatt kontakt for å snakke om turstiane. Me inviterer han inn til eit 
møte etter sommarferien.  
 
Kanskje det burde vore eit eige turlag i Vats? Vedlikehald av stiane, stimerking, 
nutafanten, skilting.  

 

06/21 Hengebru Øvre Vats  

 Tor Olav skal sjekke om det er mogleg å få nokre midlar for vedlikehald.   

 

 

Neste møte: Torsdag 2.september kl. 19:30 – Vats skule 

       

   

Referat sendes til godkjenning av styret   

Sendes e-post til Vats grendalag (for arkivering): vatsgrendalag@gmail.com   

Vatsnett v/Bjørn Morten: bjornm@vatsnett.com    

Facebook: Vats grendalag   

Vindafjord kommune: Postmottak@vindafjord.kommune.no   


